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Zaaknummer Z-20-133065 
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Datum waarop de vraag is gesteld 21 juni 2021 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie. 
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Afdeling  

 

 

1.  Blz.20 

Door corona konden veel culturele activiteiten niet doorgaan. Hoe zit het met de 

subsidies voor deze activiteiten?  

 

antwoord  We hebben in 2021 een coulancebeleid gevoerd ten aanzien van de subsidies. Dat 

betekent dat we instellingen en organisaties de keuze hebben gegeven of zij de 

activiteiten op een later moment alsnog wilden organiseren, een lagere jaarlijkse 

subsidie voor 2021 aan te vragen of (een deel van de) subsidie terug te geven. Slechts 

een enkeling heeft na, herhaaldelijke pogingen het alsnog van de grond te krijgen, voor 

die laatste mogelijkheid gekozen. Het merendeel van de organisaties heeft activiteiten 

naar een later moment verplaatst of een aangepaste variant bedacht.   

 

2. Blz. 21.  

U heeft beheersmaatregelen voor ondersteuning WMO en Jeugd ingesteld om grip en 

sturing te krijgen op de uitgaven. Heeft U al resultaten gezien? 

 

Antwoord De beheersmaatregelen worden nader en uitgewerkt en geïmplementeerd in het project 

Sociaal Domein in Balans. Dat is recent van start gegaan met het aantrekken van een 

nieuwe projectleider. 1 juli maakt de commissie kennis met de projectleider en de 

inrichting en aanpak van het project.  

3. Pag28.: Hoe kan het dat de lopende re-integratie voorzieningen in Medemblik stukken 

hoger liggen dan in vergelijkbare landelijk gebied? 

 

Antwoord WerkSaam zet actief in op de ontwikkeling en begeleiding van bijstandsgerechtigden. 

Elke client krijgt een individueel plan naar werk (re-integratieplan). Daarbij worden 

verschillende voorzieningen ingezet en geregistreerd. Voorbeelden zijn: 

loonkostensubsidie, reiskostenvergoeding, kinderopvang, begeleiding door een coach, 

een korte training, werkstage etc. 



 

 

 

Aan de ene kant zet WerkSaam gemiddeld meer in op loonkostensubsidie en beschut 

werk dan elders in Nederland (dus worden er ook daadwerkelijk meer 

voorzieningen  ingezet). Dit komt de participatie van inwoners ten goede. Zij hebben 

een baan ipv een uitkering. 

 

Aan de andere kant registreert WerkSaam mogelijk ook meer dan andere gemeenten. 

Vanuit het rijk (CBS data) zijn een aantal voorzieningen verplicht om te registreren 

(bijvoorbeeld de inzet van loonkostensubsidie). Daarnaast kan WerkSaam zelf de 

voorzieningen meer specificeren voor intern gebruik. Om datagestuurd te werken, de 

inzet van voorzieningen te monitoren en evalueren, is de invoer van data nodig. 

Uiteraard worden alleen voorzieningen geregistreerd die ook daadwerkelijk ingezet 

worden. 

4. Blz.31. 

We geven prioriteit aan nieuwbouw voor kleine huishoudens maar ronden het 

beleidsvormingsproces dit jaar niet af. Waarom? 

 

Antwoord De melding dat we het besluitvormingsproces niet afronden betreft het beleidskader 

huisvesting buitenlandse werknemers dat inmiddels geagendeerd is voor de 

raadsvergadering van 8 juli 2021. 

5. Blz. 37 

Een vrij liggend fietspad langs de Noorderboekert in Zwaagdijk is opgenomen in de 

voorovereenkomst Winkelhart Zwaagdijk. Hoe ver bent U met die plannen en in 

hoeverre investeert de eigenaar van het winkelhart hierin mee?  

 

Antwoord In het derde kwartaal informeren we uw raad middels een Raadsvoorstel over de 

planvorming, tijdspad en voorstel tot financiering. 

6. Pag.48. 

Nieuw gebouwde woningen blijft ver achter dan landelijk, ondanks dat het als 

speerpunt wordt genoemd in coalitie akkoord. Hoe kan dit? 

 

Antwoord In tegenstelling tot gesteld wordt lopen we binnen onze opgave niet ver achter. De 

vertraging hangt samen met de ambtelijke capaciteit en de duur van de processen in 

verband met het feit dat er landelijke en provinciale regels gelden voor wat betreft het 

buitenstedelijk bouwen. Binnenstedelijk zijn er weinig uitbreidingsmogelijkheden. 

Hierover is uw raad regelmatig geïnformeerd. 

7. Blz. 66. 

Heeft de overdracht van stedelijk water nog invloed op de komende begroting na die 

overdracht? 

 

Antwoord Op de begroting 2022 heeft de overdracht geen invloed. 

Eind 2022 dragen we circa 90% van het stedelijk water over aan het 

Hoogheemraadschap. Circa 10% blijft bij ons in beheer en onderhoud, water rondom 

begraafplaatsen, sportvelden en parken. 

Met de overdracht verwachten we in de begroting 2023 een besparing van circa 80% op 



 

 

het baggeren en het maaien van waterplanten. 

 

 

Het HHNK heeft als voorwaarde bij overdracht dat de watergangen op diepte moeten 

zijn. Daarom voeren we een inventarisatie uit om de dieptes te bepalen en een 

inschatting kunnen maken op welke locaties gebaggerd moet worden. 

Met deze inventarisatie maken we tevens een betere inschatting van de kostenbesparing 

met de overdracht van het stedelijk water. 

 

8. Blz. 92  

Onze bedrijventerreinen zijn bijna uitverkocht. Bent U voornemens hieraan nog wat te 

doen? 

 

Antwoord Regionaal werken we aan een nieuwe convenant werklocaties. Op basis van de 

behoefteraming van de provincie maken we regionale afspraken over mogelijke nieuwe 

ontwikkelingen voor bedrijventerreinen. 

9. Blz.96 

Bij samenleving en ondersteuning is er een tekort van Euro. 4.864.000,--. Hiervoor 

ontving U extra uit het gemeentefonds Euro 2.704.000,--. Was dit bedoeld voor 

gedeeltelijke dekking van dit tekort? 

 

 

Antwoord De hoger uitgevallen uitkering gemeentefonds ad € 2.704.000 (pagina 99) heeft 

verschillende oorzaken. Een groot deel hiervan is het gevolg van de Corona 

steunpakketten. Een klein deel van deze steunpakketten had betrekking op het sociaal 

domein. Verder kregen wij in 2020 geen specifieke extra middelen voor het sociaal 

domein.  

 

10. Blz. 126 

Huurovereenkomst Zwaagdijk Oost Euro  922.950,-- Is dit voor het sportcomplex aldaar? 

 

Antwoord Nee, deze huurovereenkomst heeft geen betrekking op het sportcomplex. Het betreft 

de huurovereenkomst voor de huur van de basisschool in het MFA Zwaagdijk-Oost. 

11. Accountsverklaring 

Blz..21  

U heeft van een aantal zorginstellingen geen of niet tijdig een accountverklaring 

ontvangen. Hoe gaat U in de toekomst hiermee om? 

Antwoord Over dit onderwerp zijn nog geen vaste afspraken gemaakt, maar heeft regionale 

aandacht. Hierbij heeft het regionaal Inkoop en Contract Management Team (ICMT) een 

belangrijke rol.  

12. Pag.23  

Waarom gaat U geen geld vrij maken voor de ICT roadmap? Immers hierdoor blijven de 

ICT contracten de komende jaren onrechtmatig.  

En in hoeverre heeft dit te maken met de SOM ?  

 



 

 

Antwoord Vanwege de financiele positie van de gemeente heeft het college vorig jaar bij de 

begroting voorgesteld niet nu te investeren in de ICT roadmap en vooralsnog de 

onrechtmatigheid te accepteren. De raad heeft dit bij de vaststelling overgenomen. 

 

 

 


